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 RFF 12/29 Behovet for fritidstilbud til barn og unge i bydelen (VB5-2011, VB4,
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 RFF 12/30 VB8 Idrett for inkludering og folkehelse — del II, meldt av Per Overrein
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Åpent kvarter

Det var ingen ytringer under åpent kvarter.

Godkjenning av innkalling og saksliste

Toril Knatterød framsatte følgende forslag:
RFF 12/28 (BU 12/108) Ventetid for tildelt sykehjemsplass for bydelens beboere angår ikke
Rådet for funksjonshemmede. Saken behandles ikke.

Per Overrein, Liv Jamvold Klaussen, Erik Stormbo, Ole Jørgen NyhaL,en sluttet se2.- til
forslaget.

Følgende saker ble meldt til sakslisten:
RFF 12/29 (BU 12/102) Behovet for fritidstilbud til barn og unge i bydelen (VB5-
2011, VB4, VB5, VB9), meldt av Toril Knatterød
RFF 12/30 (BU 12/106) VB8 Idrett for inkludering og folkehelse — del II, meldt av Per
Overrein

Per Overrein meldte en sak til eventuelt.

Etter disse tilføyelser ble innkalling og saksliste enstemmig 2-..odkjent.

3. Godkjenning av protokoll fra møte 09.10.12

Rådet for funksjonshemmede viser til savnet forklaring på hvorfor 80 brukere ikke ønsker
individuell plan.
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Svaret fra Bente Rolandsen Riise — teamleder for team 2 på søknadskontoret til tjenester for
eldre og funksjonshemmede, er som følgende:  De ,fleste er fornoyd medfast kontaktperson
eller koordinator om,flere alaorer er inne (kjent fra brukerundersokelser). IP gir ikke mer rett
til tjenester. Noen har hatt IP eller hatt IF som verktoy i rydding av livet, men er nå relativt
stabilisert. Noen klarer seg med krise- og behandlings-/lokale tiltaksplaner.

Etter denne redegjørelsen ble protokoll fra møte 09.10.12 enstemmig godkjent.

4. RFF 12/27 Organisering av psykisk helsearbeid i bydel Sagene

Rådet for funksjonshemmedes behandling:

Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.

Liv Jamvold Klaussen framsatte følgende merknad:

Tanker om psykiatri og behandling av mennesker med en psykisk lidelse.

Økonomi
Det er viktig å få realisert en okonomistyring for personer med en psykisk lidelse. Denne
gruppen bruker lett opp hele pensjonen sin rett etter utbetaling hver maned Deretter har de
ikke penger resten av perioden. Det kan være en oppgave for aktivitetshusene å få mottakerne
med på dette og lage en "gulrot" som premie. Det bor også være et krav til aktivitetshusene
og andre institusjoner til ikke å være en sovepute for mottakeren slik at hver enkelt kan ta
mest mulig styring på livet sitt.

Tannhelse
Noen får ikke hjelp til den tannhelsen de har krav på fordi de har fOr hoy pensjon. men de kan
likevel ha dårlig betalingsevne,fordi egen okonomistyring er for darlig. De bor på et eller
annet vis få dekket tannbehandling. Det er viktig å få lannpleier ansalt på Sagene
lokalmedisinske senter.

Medisiner
En viktig ting i psykiatrien er å hjelpe folk til å forstå viktigheten av å frivillig la medisiner.
Av egen erfaring vet jeg hvor viktig dette er for å opprettholde en god psykisk helse.

Kontakt
For personer med psykiske lidelser er det vanskelig å opprettholde det gode.forholdet til en
nabo. En hjelp kan være en besoksvennfra Rode Kors, Kirkens bymisjon eller
frivillighetssentraler.

Kultur
Det er viktig å få organisert turer og arrangementer av kulturell art i bydelen. Soria Moria og
Ringen kino er steder man kan oppmuntre folk til å benytte for åla glede av og ha en positiv
fritid. Dette er en konkret oppgave for aktivitetshusene og boligene. Dette er også viktig i
forhold til å ha et positivt liv.

Toril Knatterød, Per Overrein, Erik Stormbo, Ole Jorgen Nyhagen sluttet seg til merknaden.
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VEDTAK enstemmi :
Rådet for funksjonshemmede tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende
vedtak:

Bydelsutvalget tar saken om organisering av psykisk heisearbeid i bydelen
verbalvedtak VH7- 2011 til orientering.

	

5. RFF 12/28
Utgår

	

6. RFF 12/29 Behovet for fritidstilbud til barn og unge i bydelen (VB5-
2011, VB4, VB5, VB9), meldt av Toril Knatterød

Rådet for funksjonshemmedes behandling:

Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.

Toril Knatterød fremmet følgende tilleggsforslag:
Bydelens informasjonssjef bør kontakte alle handikap-bladene med informasjon om
fritidstilbud til barn og unge i bydelen.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK enstemmig):
Rådet for funksjonshemmede tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende
vedtak:

Bydelsutvalget tar saken om behovet for fritidstilbud til barn og unge i
bydelen
Bydelsutvalget ser på muligheten for gjennomføring av den foreslåtte
utvidelsen av bydelens ungdomstilbud i forbindelse med
budsjettbehandlingen 2013.
Bydelens informasjonssjef bør kontakte alle handikap-bladene med
informasjon om fritidstilbud til barn og unge i bydelen.

	

7. RFF 12/30 VB8 Idrett for inkludering og folkehelse — del II, meldt av
Per Overrein

Rådet for funksjonshemmedes behandling:

Bydelsdirektørens forslag til vedtak ble enstemmig vedtatt.

Per Overrein fremmet følgende tilleggsforslag:
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Rådet for funksjonshemmede vil peke på at det er viktig at frisklivssentralens aktivitet kobles
så nært som mulig til idretten i bydelen, for at de som gjennomfører frisklivsprogram også får
et idrettstilbud av lenger varighet.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.

VEDTAK enstemmi :
Rådet for funksjonshemmede tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende
vedtak:

Bydelsutvalget tar saken til etterretning.
Rådet for funksjonshemmede vil peke på at det er viktig at
frisklivssentralens aktivitet kobles så nært som mulig til idretten i
bydelen, for at de som gjennomfører frisklivsprogram også får et
idrettstilbud av lenger varighet.

Orienteringssaker

Per Overrein og Erik Stormbo orienterte om tilstedeværelse i fellesmøte for bydelens råd for
funksjonshemmede, torsdag 25.oktober k1.18:00-20:00 i Oslo kongressenter.

Per Overrein og Ole Jørgen Nyhagen orienterte om regnskap for 2012 og utsiktene med
hensyn til budsjettet 2013 slik dette ble presentert av bydelens administrasjon på
budsjettkonferanse lørdag 27.10.12.

Eventuelt

Rådet for funksjonshemmede viser til Kulturetatens budsjettframlegg for 2013. Et av
salderingsforslagene er å flytte boksamlingen og de ansatte på Torshov fihial til lokaler i
Nydalen videregående skole.

Per Overrein framsatte følgende merknad:
Biblioteket og dets beliggenhet er svært viktig.for den eldre delen av befolkning i bydelen.

Toril Knatterød, Liv Jamvold Klaussen, Erik Stormbo, Ole Jørgen Nyhagen sluttet seg til
merknaden.

Per Overrein fremmet følgende forslag til vedtak:
Biblioteket skal forbli i nåværende lokaler.

Forslaget ble enstemmig vedtatt.
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VEDTAK enstemmi :
Rådet for funksjonshemmede tilrår Bydelsutvalget å fatte følgende
vedtak:

Bydelsutvalget uttaler: Biblioteket skal forbli i nåværende lokaler.

Rådet for funksjonshemmede

Toril Knatterød Tiffany Yijun Qiu
Møteleder Møtesekretær
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